
https://www.metaforespress.gr

Το 2017 σηματοδότησε την ανάκαμψη της
ναυλαγοράς, υποστήριξε ο υπουργός Ναυτιλίας

2018/01/05 15:27 στην κατηγορία ΝΑΥΤΙΛΙΑ

«Το 2017 πιστεύω ότι ξεκίνησε να ανακάμπτει η λεγόμενη ναυλαγορά που συνδέεται
άρρηκτα με την κινητικότητα του εμπορικού στόλου», τόνισε ο υπουργός Ναυτιλίας
και Νησιωτικής Πολιτικής, Παναγιώτης Κουρουμπλής, μιλώντας στον ραδιοφωνικό
σταθμό του Αθηναϊκού-Μακεδονικού Πρακτορείου Ειδήσεων “Πρακτορείο 104,9 FM”.

Ο υπουργός έκανε λόγο και για αύξηση του ναυτιλιακού συναλλάγματος, εκτίμησε ότι
υπάρχει πλέον μια καλύτερη κινητικότητα στον ναυτιλιακό τομέα και προσέθεσε:

«Πιστεύω ότι και οι Έλληνες εφοπλιστές, με τους οποίους υπάρχει μια καλή
συνεργασία, καθώς ένιωσαν τηυποστήριξη της κυβέρνησης στα προβλήματα που
αντιμετώπιζαν στην ΕΕ, θα εκδηλώσουν ένα μεγαλύτερο ενδιαφέρον να στηρίξουν,
αιμοδοτώντας την ελληνική οικονομία».

Ειδικά για το λιμάνι της Θεσσαλονίκης σημείωσε ότι μέσα στον Ιανουάριο θα κλείσει
και το θέμα της μεταβίβασης της διοίκησης στους επενδυτές και ανέφερε:

«Πλέον θα αρχίσει η αντίστροφη μέτρηση ώστε αυτό το λιμάνι να πάρει τις
ταχύτητες που πρέπει να πάρει στον τομέα της οργάνωσης των υποδομών που έχει
ανάγκη για να γίνει πραγματικά ένα κέντρο μεγάλης ναυτιλιακής δραστηριότητας».

Σε ό,τι αφορά το λιμάνι του Πειραιά είπε ότι υπεγράφη η σύμβαση των εργαζομένων
και της Cosco, σχολίασε ότι η σύμβαση δημιουργεί τις προϋποθέσεις για να αρχίσει
μια νέα περίοδος άνοιξης μετά από χρόνια περικοπών στα εργασιακά δικαιώματα και
υπογράμμισε ότι «η κυβέρνηση σταθερά προωθεί και καλλιεργεί ένα τέτοιο κλίμα,
ώστε οι νέες συμβάσεις που θα υπογράφονται να αποκτούν πλέον ένα τέτοιο
περιεχόμενο».


